

Møde i FLS

Dato og sted: 8. mail 2025, online

Til stede: Simone, Cecilie, Christian, Anja, Daniel, Maria (Cæcilia, Sine fra ASU)

Afbud: N/A

Referat

	Punkt	Beslutning
1	Valg af ordstyrer og referent	Ordstyrer: Cecilie Referent: Simone
2	Godkendelse af referat fra sidste møde	Referatet er godkendt
3	ASU	ASU-medlemmerne Cæcilia Hellemann og Sine Jensen deltager som gæster på mødet. De foreslår, at ansøgninger til ASU ligger 1. oktober, og at selve weekenden ligger i november. ASU vil gerne fastholde, at man som udgangspunkt skal deltage på september og marts møder, men at man kun behøver at deltage på det ene. FLS kigger i ferielejr håndbogen, for at se på ordlyden. ASU-medlemmer prøver som udgangspunkt at deltage på stormøder. ASU følger selv op på, hvorvidt lejrlederassistenterne på ASU-kursus deltager på stormøder. Sine vil gerne hjælpe med at formulere vedtægtsændringen.
4	Nyt fra SEK	Anja giver status. Anja spørger, om Ferielejr håndbogen skal på ferielejr.dk, så også frivillige har adgang til den. FLS kan se fordele i at den ligger tilgængeligt, så det gør SEK. Der har været snak om et legehæfte, hvor lejrene skriver lege og diverse aktiviteter ind. Skal det oprettes? Anja undersøger, om der er en fælles skabelon til lege. Det kan evt. komme på stormøder som en qr-kode eller walk & talk, så vi selv opretter et dokument. Der er snak om, hvilken farve T-shirten skal være, da det vindende design er lavet til hvid t-shirt. Vi svar fra grafiker ift. de forskellige muligheder med t-shirtfarven. Anja orienterer om en kommende pressemeddelelse, som FLS kan forvente frem mod næste møde.

6	Opfølgning på økonomi på tværs af lejre v. Daniel	Daniel har udarbejdet et dokument som viser lejrenes økonomi med både indtægter og udgifter. Tabellerne anonymiseres, inden det deles med lejrlederne. Man kan tage fem hovedpointer fra dokumentet, og bruge dem som bullets til at få en sundere lejrøkonomi. "Her er vejen til den stærke lejrøkonomi" Målet er at sende dokumentet ud inden sommerferien.
7	Bagvagsplan - status	FLS gennemgår bagvagsplanen. Der mangler bagvagter i uge 29, men ellers er de andre uger næsten dækket ind.
8	FLS konstituerer sig selv	Amanda er gået ud af FLS, og derfor mangler vi en næstforperson og en økonomiansvarlig. Christian er midlertidig næstforperson indtil september.
9	Interne FLS-processor	Eksempel med en mailansvarlig, som har ansvar for at tjekke mailen. Vi er enige om at lave et dokument om vores interne processer, rollefordelinger og andet nice-to i forbindelse med vores opgaver og ansvarsområder i FLS.
	9.1	Anja mangler rådgivning fra økonomi med de sidste detaljer til referat. Vi afventer derfor endelig godkendelse.
10	Skrivebordsøvelser af beredskabsplan	Maria sørger for at sende processen ud inden sommer.
11	Dato for næste møde	Næste FLS-møde ligger 3. juni kl. 20.00. I august afholder vi et fysisk møde d. 8. august med fællesspisning og forberedelsesmøde til september.
12	Evt.	Anja må gerne starte op på forberedelse til septembermøde ift. Oplægsholdere, så vi kan booke nogen før sommerferien. Vi tager det som et punkt til næste møde